تعمیـم - Circular



العزل الصحي المؤسسي للقادمين إلى السلطنة – كوفيد-١٩ Institutional Quarantine for Arrivals to Oman – COVID-19

Date: 11 February 2021

التاريخ: ١١فبراير ٢٠٢١م

To: All Airlines Operating in the Sultanate of Oman

إلى: كافة شركات الطيران العاملة في سلطنة عمان

Based on the decision of the Supreme Committee dealing with (COVID-19) issued in its meeting on 10th February 2021, and based on coordination with the Medical Response and Public Health Sector and the Relief and Shelter Sector, the Civil Aviation Authority would like to inform for all airlines operating into the Sultanate of the followings:

- Impose a mandatory institutional health isolation for all arrivals to the sultanate through airports at their own expense.
- 2. For all flights arriving in Oman starting from Monday, 15th February 2021 at 12:00 pm, the operated airlines are committed to ensuring that there are a pre-confirmed hotel reservations for all arrivals on their flights covering the mandatory quarantine period (at least 7 nights).
- 3. Passengers arriving in Oman can book accommodation at any hotel in Oman, or take advantage of the list of hotels prepared and updated by the competent authorities for institutional isolation and published via the platform of (Oman Vs Covid19)

Thank you for your cooperation.

بناء على القرارا الصادر عن اللجنة العليا المكلفة ببحث آلية التعامل مع التطورات الناتجة عن انتشار فيروس كورونا (كوفيد ١٩) في اجتماعها المنعقد بتاريخ ١٠ فبراير ٢٠٢١م، وبناء على التنسيق مع قطاع الاستجابة الطبية والصحة العامة وقطاع الإغاثة والإيواء،

تود هيئة الطيران المدني إحاطة كافة شركات الطيران العاملة في السلطنة بمايلي:

- الزامية العزل الصحي المؤسسي لجميع القادمين
 السلطنة عبر المنافذ الجوية على حسابهم الخاص.
- ٢. بالنسبة لجميع الرحلات القادمة التي تصل إلى السلطنة اعتبارا من يوم الأثنين الموافق ١٥ فبراير ٢٠٢١م الساعة ١٢٠٠٠ ظهرا، تلتزم شركات الطيران بالتأكد من وجود حجز فندقي مؤكد مسبق لجميع القادمين على متن رحلاتها يغطي فترة الحجر الصعي الإلزامي (٧ ليالي على الأقل).
- ٣. يمكن للمسافرين القادمين إلى السلطنة حجز الإقامة في أي فندق بالسلطنة، أو الاستفادة من قائمة الفنادق التي تعدها وتحدثها الجهات المعنية للعزل المؤسسي والتي تنشر عبر منصة (عمان تواجه كورونا).

شاكـــرين لكــم تعاونكـــــه

هيئة الطيران المدني Civil Aviation Authority

